
 

INFORME RELATIU AL DESENVOLUPAMENT DE LES SESSIONS REALITZADES 
PER LA TAULA INSTAL·LACIONS I ALS CONTINGUTS I TEMES TRACTATS 

�

 
 
INTRODUCCIÓ 
 
Atenent al mandat del Plenari del Consell Sectorial de l’Esport s’han dut a terme fins a la present 
data una reunió de la Taula Instal·lacions el dia 25 d’octubre, i la taula va decidir continuar amb el 
mateix format i la mateixa freqüència amb la que es venia treballant, així doncs, es va determinar 
fer les reunions els dijous de 19:00 a 20:30 hores amb una freqüència mensual. 
 
Per motius d’agenda i calendari, i a diferència de les altres dues taules, només hem pogut 
realitzar una reunió de treball. 
 

 
 
CONTINGUTS DESENVOLUPATS 

 
Varem informar de les inversions (arranjaments, noves inversions, millores, etc) que s’han fet 
durant el 2012. 
- Arranjament de les piscines municipals. 
- Arranjament a les petanques 
- Adequació de les línies de bàsquet a la nova normativa. 
- Instal·lació de les xarxes de protecció de futbol set a Can Magí. 
- Gespa central de la pista d’atletisme de la Guinardera. 
- Instal·lació de les proteccions al gimnàs de l’escola Catalunya (Novembre) 
- Arranjament de la gespa de Can Magí (desembre-Gener)  

 
Varem informar de l’estat del pressupost del 2013 i la previsió feta per a inversions i arranjaments 
per l’àrea d’esports. Es va donar la quantitat de 400.000€ i es van enumerar les 21 accions que 
l’àrea d’esports ha pressupostat. S’explica que per elaborar aquesta llista de pressupostos s’ha 
tingut en compte el treball de les taules i les comissions d’instal·lacions que l’àrea d’esports 
realitza amb les entitats. 
Per treballar les possibles inversions i arranjaments l’àrea d’esports prioritzarà la petició elevada 
en el plenari del consell sectorial d’esports del dia 15 de maig on es van transmetre uns possibles 
criteris a tenir en compte per futures inversions. 
 
S’explica el per què de l’obertura dels pavellons de la Rambla del Celler els diumenges tarda, 
sempre que sigui necessari, i l’esforç econòmic que ha fet l’AJSCV per poder donar sortida a una 
situació complexa de calendaris de competició. També s’explica l’esforç que estan fent les entitat 
per gestionar bé els horaris i evitat obertures o ampliacions horàries innecessàries. 
 
Es proposa de recuperar els punts anteriorment exposats a la taula i que no es varen poder 
treballar, així doncs se’ls va fer arribar per email i es treballaran en les properes sessions. 
 

 


